
Protokdl Nr XXI&2013
z sesji Rady Gminy Kuryl6wka
odbyfej dnia l2 marca 2013 r.

W sesji udzial wziqlo 14 radnych na og6ln4 liczbg 15. co sranowi 93 7o obecnoici _
wedlug listy obecno3ci, kt6ra stanowi zal4cznik do niniejszego protokolu.

AtI. I
Obradom przewodniczyl P. Przewodniczqcy Rady Stanislav) Kotulski, kt6ry powital
szanowlych radnych, p. W6jta Gminy Tadeusza Halesiaka, zaproszonych goici, kierow.rikdw
Jednostek organizacyjnych oraz soltys6w.

Na podstawie iisty obecrroici Przewod\iczqcy Ratly stw:rcrdzil kwomm \\ymagane do
podejmowania prawomocnych uchwal Rady cminy Kuryl6wka i otworzyl obrady XXX sesji
Rady Gminy Kuryl6wka.

Przewodniczqcy Rudy p. S. Kotllski zapytal. czy do przekazanego w zawiadomieniu sesji
porzqdku obrad Radni lub p. W6jt chcq \nie3c uwagi lub poprawki.

Zgloszono nastgpujqce wnjoskil

1) P. lr/6jt Gminy T. Halesidk zglosil v,niosek o poszerzenie porzqdku obrcd o punkt:
- ,,Podjgcie uchwab) b' spruwie pnystqpienid solecthi(t Dqbrctoica do Programu
,,Podkarpacki Program Odnowy llsi na ktttr 2011-2016....

Zaproponowal, aby rozpai[ei ten punktjako pkt 12.

lnnych wnioskdw nie zgloszol'lo.
Przyst4piono do glosowania wniosku zgloszonego przez W6jta.
W glosowaniu wziglo udzial 14 radnych.
Wyniki glosowania: ,,2a" - l4 radnych, ,,przeciw" 0, ,,wstrzymalo sig,'0.

Wniosek Lrzyskaly akceptacjg.
Proponowany porzqdek obrad XXX sesji z uwzglgdnieniem z byt nastgpuj4sy;

l. Otwarcie sesji i stwierdzenie prau,omocnoSci obrad.
2. Analiza stanu bezpieczenstwa i porz4dku publicznego na terenie Gminy w 2012 roku.
3. Analiza stanu bezpieczeistwa poZdowego, powodzi i innych miejscowych zagrozei

ludnoSci Gminy Kuryl6wka za 2012 rok.
,1. Infbrmacja w sprawie dzialania poszczeg6lnych inst),tucji na rzecz rolnictwa:

1) Powiatowy lnspektorat Weterynaii w Lezajsku,
2) Zesp6l Doradc6w w l-ezajsku,
3) Podkarpacka Izba Rolnicza w Boguchwale.

5. L'formacja w sprawie realizacji zadan wynikaj4cych z pomocy spolecznej w 2012 r.
6. Informacja z dzialalnoici Gminnej Komisji Rozwiqzywania problem6w Alkoholowych

na terenie Gminy Ktryl6wka w 2012 r.
7. lnformacja z realizacji zadai bgd4cych w kompetencji ZakladLr Gospodarki Komunalnej

u'Kuryl6wce Sp. z o.o.
8. Podjgcie uchwaly w sprawie nie wyrazeda zgody na wyodrgbnienie w bud2ecie gminy

Srodk6w stanowiqcych l'undusz solecki.
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9. Podjgcie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na wyodrgbnienie w bud2ecie gminy
Srodk6w stanowiqcych firndusz solecki.

10. Podjgcie uchwaly w spnwie zmiany zal4cznika nr 1 do uchwaly Nr XXV/|7610g Rady
Gminy Kuryl6wka z dnia 18 grudnia 2008 r. w spmwie Gminnej Stmtegii
Rozwi4zywania Problem6w Spolecznych na lata 2008-2018.

I l. Podjgcie uchwaly w sprawie powolania Sp6ldzielni Socjalnej ,,Rozw6j,, w Kuryl6wce.
12. Podjqcie uchwaly w sprawie przyst4pienia solectwa D4browica do programu

,,Podkarpacki Program Odnowy Wsi na lata 2011-2016,,.
13. Wolne wnioski.
1l Zamknigcie sesji.

Rada Gminy przyjgla zaproponowany porzqdek obrad XXX sesji Rady Gminy.
Przyst4piono do jego realizacji.

A d 2
Anoliza stana
te 2012 roku.

Pan dsp. sztab. Stanislav, Szpila Kierownik Rewiru Dzielnicowych llydzialu
Pre.,rtencji i RD KPP v, Lezaj*u przedstawil analizg stanu bezpieczeistwa
i porzqdku publicznego na terenie Cminy Kuryl6wka i podjgtych dzialaniach wykonywanych
ptzez Postenutek Policji w Kuryl6wce za okres 2012 r. i Zesp6l Dzielnicowych w Kuryl6wce
WydzialLr Prewencji i Ruchu Drogowego KPP w Lezajsku.

InJbrnlacja stanovi zalqcznik do niniejszego protokolu.

I,an Soltys utsi Brzytka Wola Marian Cichon zap',tal, kto jest dzielicowym
w Brzyskiej Woli.

Pan asp- sztab. Stanislaw Szpila Kierownik Rev,iru Dzielnicowych Wydzialu
Prev,encji i RD KPP w Letajsku odp., ze p. asp. Jan Tubiak jest dzielnicowym rejonu
sluzbowego Nr l-W obejmuj4cy solectwa: Kuryl6wka, Tamawiec, Kulno, W6lka Lamana.
Brzyska Wola j Jastzgbiec.

Natomiast rejon slu2bowy Nr ll,W obejnujqcy solectwa: Ozanna, Sloboda, Kolonia
Polska, Dqbrowica, Rzuchow i Piskorou,ice obslugiwany .jest przez dzielnicowego
ml. asp. Gzegorza Baj.

Innych pytan i uwag nie zgloszono. Rada Gminy przyjgla informacjg pzedstawion4
przez Pan asp. sztab. Stanislawa Szpilg.

Ad. 3

4tlliz:t.slanu bezpieczeistwn poiarowego, powodzi i innycl, miejscoteych zngrcZei
lu.lnoici Gminy Kuryl'wka zo 2012 rok.

Pan R. Szalajko Konendant Gminny Ochrony przeci\,t poaaro\t ej - przedstawil analizg
stanu bezpieczenstwa pozarowego, powodzi i innych miejscowych zagroz;li ludno(ci gminy
Kur),16\.\,ka w 2012 r. Int'brmacja stanotNi zdlqcznik do ninieiszego protikolu.

beq, iecze isttuo i porzqdku pablicznego tere ie Gminy

Protokol XXX/20It z obrad s€sji Rady Cminy Ku,]ro,"ta oaryq-;;ll;;;;2ilt
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P)'tari i uwag nie zgloszono. Rada Gminy ptzyjQla at llz1 stanu bezpieczeristwa
pozarowego, powodzi i innych miejscowych zagrozen ludno6ci gminy Kuryl6wka za 2012 r.

Atl. 4
Informacja w spruteie dziahtnia poszczegdlhych instjtucji no necz rclrriclwa:

1) Powiatowy Inspektomt lyeterynaii h' LeZajsku
Pan lek. wet. K. Gajewski Powi.ttov,y Lekarz Weterynarii w Leiajslat przedstawil

infbrmacjg, dot. dzialan Inspekcji Weterynaryjnej na terenie Gminy Kuryi6wka w 2012 r.
InJbrmacja stano'|i zalqcznik do niniejszego ptotokolu.

Pan Radny D. Ku.ry - zobrazowai sytuacjgjaka miala miejsce w D4browicy z lisem, kt6ry
siedzial na prywatnej posesji niedaleko budynku mieszkalnego. Problem powstal kiedy
nalezalo si9 tym liasem zajt4t, zachodzllo podejzenie wscieklizny. p. Radny wszcz4l
procedurg, skontaktowal sig z weterynarz. Weterynarz nie chcial zajqi sig tym zwierzgciem.
Mydliwy kola lowieckiego, poinformowal, ze nie zastrzeli lisa w terenie zabudowa.nym.

Zapytal kto ma sig zajmowai dzikimi zwierzgtami?
Zaproponowal, aby zaznaczyi w umowie opieki nad zwierzgtami bezdonnymi, kt6ra jest

zawierana z weterynarzem opiekE nad dzikimi zwielzglami. Wszystko trwalo bardzo dlugo.

Pan K. Gajeu,ski Poytiatowy Lekarz ll/eterynarii w Lezajsku uwaza, Ze jest blgdne
postEpowanie weterynarzy wolnej praktyki. Weterynarz wolnej praktyki ma sig zajAi takim
zwierzgciem i poslawii diagnozg. O usmierceniu zwierzqt m6wi ustawa o ochronie z\rierz4t.

Zwierzgta dzikie s4 wiasnosci4 Skarbu Paistwa, natomiast skarb pafLstwa oddal
zavqdzanie Polskiemu Zwiqzkowi Lowieckiemu. Wlascicielem dzikiego zwierzgcia jest
Polski Zwi4zek tr-owiecki.

Pan Radny S. Mazurek - nadmienil, i2 bardzo gloSna jest afera falszowanla mtgsa.
Zapytal czy na terenie powiatu czy jest badane migso w sklepach i przy ubojach?

Pan K. Gajewski Pota'iato\t'y Lekarz lfeterynarii w Le2ajsku na tercnie powiatu brak
jest rze2Di, natomiast sklepy sprawdzal Sanepid i migso, kt6re pochodzilo z zaklad6\\
bgdqcych na tzw. ,,czarnej liscie" poszlo jako zwrot.

Pan Radny ll. Borek zapylal czy byly przypadki wscieklizny u bobr6w?

Pan K. Gajewski Po\.ticttovy Lekarz
slalocieplne moze zostai zarazone wscieklizn4.
w(cieklizny i jak w6wczas postgpowai.

Weterynarii v, Le2ajtku , ka2de zwierzg
Poinlbrmowal jak Drozna zarazii sig wirusem

Pan Radny K. Lewkowicz zapytal jak czgsto nalezy szczepii psy przeciwko
wsciekliinie?

Pan K. Gtrjeu,ski Pov'idtovy Lekarz lyeteryndrii y) Leaajska udzielil odp. na powy2sze
pytanie. O szczepieniu m6wi Ustau'a o ochronie zdrowia zwierzat oraz zwalczaniu chordb
zakaLnych zwietz4t.

Protok6l XXX/20ll z obrad sesji Rady Gminy KurylOwtra oatyte.j ania t: marca ZOt: l1
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Psy powyzej 3 miesiqca 2ycia na obszarze calego kraju oraz lisy wolno Zyj4ce na
obszarach okreslonych pEez ministra wlasciwego do spraw rolnictwa podlegaj4
obowiQzkowemu ochJonnemu szczepieniu przeciwko wSciekliZnie.

Pierwsze szczepienie psa przeciwko wSciekliznie w terminie 30 dni od dnia ukorlczenia
Wzez psa 3 miesi4ca Zycia, a nastgpne szczepienia nie tzadziej niz co 12 miesiEcy od dnia
ostatniego szczepienia.

lnnych pytai nie zgloszono. Rada Gnriny przyjgla informacjg Powiatowego Lekaza
Weterynarii.

2) Zespdl Doradcdw ir Lezajsku

Infomaaja z dzialalnoSci PODR -Zesp6l Doradc6w w Lezajsku na zecz rolnik6w
z terenu Powiatu Lezajskiego, w tym z gminy Kuryl6wka zostala przekazarila na
piSlnie wszystkim radnym. Informocja stanowi zalqcznik do niniejszego protokolu.

3) Podkarpacka Ixba Rolnicza w Boguchwale

Pan Jerzy Bator Czlonek Zarzqdu Podkarpackiej lzby Rolniczej w Boguchwale
przedstawil infonnacjg z dzialalnolci Podkarpackiej Izby Rolniczej w 2012 tok. In;formacja

stanov|i zalqcznik tlo niniejszego protokolu.

Pltan i uwag nie zgloszono. Rada Gminy przyjgla informacjg z dzialalnosci PIR w
Boguchwale za 2012 r.

A.l. 5
Informacjt w sprawie rcalizacji zadaft WnikajqcJ,ch z pomoc! spolecznej w 2012 r.

Pani Dyrektor GOPS u, Kuryl'wce Alicja Kycia - przedstawila sprawozdanie
z dzialalnoSci Gminnego OSrodka Pomocy Spolecznej w Kuryl6wce za okres
od 01.01.2012 do 31.12.2012 r. Sprav)ozdanie stanot+'i zalqcznik do ltiniejszego protokalu.
Pani Dyrektor zwr6cila uwagg na zmieniaj4ce sig przepisy w Swiadczeniach pielqgnacyjnych

Pan Radny A. Kulpa - zap).tal o swiadczenia pielggnacyjne - kto bgdzie placii
ubezpieczenie osobie, kt6ra zrezygnuje z pracy zawodowej, aby opiekowai sig osob4
nlepemosprawn4.

Pani Dyrektor GOPSw Kuryllwce Alicja Kycid odp.,2e ubezpieczenie placii bgdzie
GOPS,

Pani Radna Z. Niemiec Dziekan - zapytala czy osoby z terenu gminy przebywaj4ce
w DPS s4 na terenie powiatu lezajskiego/

Pani Dyrektor GOPS w Kutyllwce Alicja Kycict - odp., Ze 2 osoby przebywaj4
w G6rnie, pozostale osoby przebywajq w Brz6zie Kr6lewskiej.

Innych pytan i uwag nie zgloszono. Rada Gminy przyjgla przedstawione
spra\!ozdanle,

Protokol XXX/2013 z obrad sesji Rady Cminy Kuryldwka odbyrej dnia l2 marca 201j r.
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Ad. 6
Informacjn z dzialal oici Gminnej Komisji Rozwiqzywd ia Problemdw Alkoholowych na
terenie Gminl Kuryhjwka w 2012 r.

Pani Przewodniczqca GKRPA u, Kuryhjwce ALicja Kycit przedstawila informacjg z
dzialalno6ci Gminnej Komisji Rozwiqzywania Problem6w Alkoholowych w Kuryl6wce
vt 2012 r. Informacja sla owi zalqcznik do niniejszego protokolu.

Pani Radna Z. Niemiec Dziekan za,ptl,ala, na jakich zasadach dzialajq Swietlice
Srodowiskowe? Poprosila o przedstawienie planu dzialania tych Swietlic.

Psni Alicja Kycia Przewodniczqto GKRPA v, Kutyl(i\ace odp.. ze Swietlice dzialaj4
w systemie plac6wki wsparcia dziennego. Jako plac6wka wsparcia dziennego dziala jedna
Swietlica, a pozostale tojej filie. Plan dzialania Swietlic zostanie przedstawiony

lnnych pytan i uwag do informacji nie zgloszono. Rada Gminy przyjgla informacjq z
dzialalnoici Gminnej Komisii Rozwiqzywania Problem6w Alkoholowych na terenie Gminy
Kuryl6wka w 2012 r.

Przewodniczqcy Rady o godz. 15.30 ogiosil przerwq w obfadach. Po czym o godz. 15.40
wznowil obrady.

Na Salipozostali soltyski: M. Rakszawski, W. Borek, T. tr-apka.

Atl, 7
Informacja z rcdlizacji zadart bgdqcych w Kompelehcji Zakladu Gospodatki Komunalnej w
Kurylfwce Sp. z o.o. za 2012 r.

Prezes Zarzqdu ZGK Sp. z o.o. w Kuryl6wce p. Itr. Mynart - przedstawil
informacjg z realizacii zadai bgdqcych w Kompetencji Zakladu Gospodarki Komunalnej w
KtLryl|wce Sp. z o.o. za 2012 r. Oraz palny dzialania na przyszloSi. Infotmacja sranowi
zdlqcznik do niniej sze go proto kolu.

Pan lliceprzewodniczqcy Rady Gminy Z. Pleskacz - zapytal w jaki spos6b
bqd4 minimalizowane staty wody i Sciek6w? Zapytal ile odbiorc6w nie placi za
wodg?

Prezes Zarzqdu ZGK Sp. z o.o. w Kuryl6wce p. tf. Mynart - straty wody-
nalezy przeprowadzai kontrole, powolana komisja ds. kontroli kanalizacji bgdzie
r6wniez kontrolowala wodg.

Sq osoby, ktore trie plac4 latani faktur za wodq, w lllomencie odaigcia wody
odbiorca pzyjezdza i placi.

Zgod e z ustawq o zbiorowym zaopatrzeniu w wodg i zbiorowym odprowadzaniu
3ciek6w, odcigcie wody nastgpuie zgodnie z procedur4 zawarta w ustawie.

Miesigcznie wystawianych j est Srednio 50-60 upomniei w gminie

Pfotokol XXX/2013 z oblad sesji Rady Gminy Kuryl6wka odbltej dnia 12 marca 2013 r.
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Pan Radny ll/. Borek - zapytal czy Punkt Seleklywnej Zbi6rki Odpad6w miesci
sig w Kuryl6wce - wiata Hortino, czyja to dzialka.

Prezes Zarzqdu ZGK Sp. z o.o. w Kurytowce p. W. Mynart spisanajest umowa
bezterminowa z wlaScicielem niemchomo6ci, gdzie termin jej wypowiedzenia umowy
wynosi l8 miesipcy.

Pan Radny D. Kusy poprosil o udzielenie infonnacji na temat wymiany
licznik6w we wsp6lnocie mieszkanio$'ej w Dqbrowicy.

Prezes Zarzqdu ZGK Sp. z o.o. w Kurylowce p. ll/. Mynart - ZGK w 2012 r.
wymienilo oh. 60 licznik6w w tym prawie wszystkie Iiczniki tzw. du2e o Srednicy 40
i tvigcei. Migdzy innyrni wyrrieniono prawie wszystkie liczniki na blokach w
D4browicy. Wszystkie wodomierze w lokalach st1 podliczl-Iikami i kaZdy z wlascicieli
sam wymienia licznik raz na 5 lat. Za straty wody placi wspolnota mieszkaniowa.

Pan Wiceprzewodnlczqcy Rady Gminy Z. Pleskacz - zapytal czy osoba fizyczna
moze sama odczytai stan licznika i poda6 telefonicznie pmcownikowi ZGK.

Prezes Zarzqdu ZGK Sp. z o.o. w Kurylowce p. W. Mynart przyjgto zasadg, Ze
pracownik ZGK sam odczytuje licznik i sprawdza go.

lnnych pytafi i uwag do informacja nie zgloszono. Rada Gminy przyjgta
informacjg z rcallzacji zadari bgd4cych w kompetenc.ji Zakladu Gospodarki
Komunalnej Sp. z o. o. w Kuryl6wce.

Ad.8
Porljgcie ucltwaly w spruwie nie wyraienio zgody na wyodrgbnienie w badiecie gminy
irod*titr' sta owiqcych fundusz rolecLi.

Pan l4/6jt Gminy T. Halesiak - rladmienil, ze zgodnie z ustawq o funduszu soleckim
Rada Gminy wyra2a lub nie wyrazenia zgody na wyodrgbnienie w bud2ecie gminy Srodk6w
stanowi4cych frLndusz solecki. Na dzisiejszej sesji podjgta zostanie uchwala o funduszu
soleckin na 2014 rok.

Rok 2014 bgdzie rokiem cigzkin, w budzecie gminy realizowane jest zadanie
inwestycyjne budowa kanalizacji sanitamej. Na inwestycje w 2014 roku brak jest Srodk6w
finansowych w budzecie.

Chcg zaapelowa6, aby na 2014 rok nie wyodrgbniad w bud2ecie gminy 6rodk6w na
fundusz soleckie, a pietiqdze przeznaczy( na konkretne zadania.

W kraju polowa gmin nie ma wyodrgbnionego funduszu soleckiego.

P. Ptzewodniczqcy Rudy Gminy S. Kotulski - zapfal jak bgdq przeprowadzane
biez4ce remonty dr6g, nost6wjezeli nie byloby wyodrgbnionego funduszu soleckiego?

Pdn Wdjt Gniny T. Halesiak - na terenie gminy planujemy remont dw6ch dr6g
z programu ,,powodzi6wki" i z Funduszu Ochrony Grunt6w Rolnych.

Protokoi XXX/20l3 z obrad sesj i  Rady cminy Kurytowka odblrei  dnia 12 marca 20t 3 r
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Pan Radny l(. Borek zapytal p. Wojta co ma powiedziei mieszkaricom
Kurylowki, gdzie jest pare kilometr drog, kt6re byly rozkopane po kanalizaaji.
Tych drog do tej pory nie mozna doprowadzii do normalnego porz4dku.

Pan ly6jt Gmi y T. Haleriak - w Kuryi6wce duzo dr6g jest utwardzonych i
przejezdnych. Kanalizacjg chcieliSmy przeprowadzii przez prywatne posesje, ale mieszkarlcy
nie wyrazili na to zgody.

Pan lliceprzewodniczqcy Rady Gmiry Z. Pleskacz uwaZa, Ze na drogach
rvykonanych ,,nakropi4" za dwa lata bgd4 dziury.

Zabieraj4c fundusz solecki spowoduje, 2e przez dwa lata nie zostan4 wykonane
zadne renontY dr6s.

Pan W6jt Gminy T. Halesiak :uwaza,2e drogi wykonane ,,nakropiq", s4 wykonane
dobrze, sq podkladem w przyszloSci pod dywanik asfaltowy.

Pan l4/iceprzewodniczqcy Rady Gminy Z. Pleslcacz - firma wykonujqca
kanalizacjg miala drogi naprawii, nie wykonala tego, posypano tylko piachem.

Radny p. T. Lapka argument za utrzymaniem funduszu soleckiego, na zebraniu
wiejskim mieszkaicy majqc wplyw na podzial Srodk6w na fundusz solecki dbaj4 o te drogi.

Pan Rady S. Mazurek zaproponowal, aby zmniejszyi fundusz solecki i nie
podejmowai uchwaly o nie wyrazenia zgody na wyodrQbnienie w bud2ecie gminy Srodk6w
stanowj4cych fundusz solecki. Mieszkaicy uwazaj4, 2e placq podatki i tez im sig cos nalezy.

DziS nie podejnowai uch&aly tylko na rastgpnej sesji.

Pan Wiceprzewodniczqcy Rady Gminy Z. Pleskacz :uwaza, 2e w ka2dej sesji
powinien uczestniczyi radca prawny.

P. lrtzev,odniczqcy Racly Gminy ,\. Kotulski - ustawa narzuca termin podjgcia
przedmiotowej uchwaly inie mo2na z niejszai Srodk6w ftu]duszlr soleckiego.

Pan Soltys wsi Jastrz€biec Marek Rakszawski - likwidacja szkoly w Jastrzgbcu
zaoszczgdzone pieni4dze, zabiera siE fundusz solecki zaoszczgdzone pieniqdze, moze kto3 ma
jeszczejakiS pomysl co moznajeszcze z JastzQbca zabrat?

Pan Radny I1/. Borek - jeieli drogi nie bgd4 remontowane przez dwa lata to
nastEpi taka degradacja, 2e nie bgdzie nozna ich pozniej doprowadzii do nonnalnego
porzqdku i remonty w6wczas bQd4 duzo drozsze.

Pan Radny K. Lev,ko ,icz nie.jest za zabraniem funduszu soleckiego, ale lwaza, ze
budowg kanalizacji nale2y zakonczy6jak najszybciej. Srodki finansowe ze sprzedazy bor6wki
amerykanskiej nale2y przeznaczyt t'ta kanalizacjg Brzyska Wola, W6lka Lamana, Sloboda.

ll\\aza,2e przez I rok bez ftrnduszu soleckiego wszyscy wytrzymamy.

Pcrn Radny D. Kusy je2eli, nie bgdzie funduszu to wfodrQbni6 w budzecie gminy
Srodki na remonty dr6g.

Protok6l XXX/2013 z obfad sesji Rady Cminy Kuryt6wka odbytej dnia l2 marca 2013 r.
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Pan Radny ll/. Borek wyodrgbniaj4c fundusz solecki dostajemy zwrot Srodk6w
linansor.rl,ch.

Innych pytali i uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

P. Przewodniczqcy Rady Gminy S. Korulsii - poddal pod glosowanie projekt uchwaly
w sprawie nie wyrazenia zgody na wyodr.gbnienie w bud2ecie gminy Srodk6w stanowi4cych
fundusz solecki - , za" glosowalo I radnych ,,przeciw" glosowalo l radnych, ,,wstrzymalo
si?" 2 rudnych.

Uch\,r'ala zostala przyjgta, jako [Jchwda Nr XXX/164/2013 Rady GmihJ,
Kuryldwka z dtuia 12 marca 2013 r. w sprawie nie wyraienia lgotly ha nyodrybnienie
w budiecie gminy irc.lktjw stanowiqcych fundusz solecki - stanowi zalqcznik do niniejszego

Salg obrad opuicil soltys wsi Jastrzgbiec p. Marek Rakszawski.

Ad.9
Pttdjgcie uchwaly w spruwie WrdZenio zgotly na wyodryb ienie v' bu.tiecie ghiny ircdkliw
sto no w i4cy c h J u n.l us z s ole c k i.

P. Przewodniczqcy Rady Gminy S. Kotulski w zwi4zku z podjgciem uchwaiy w
spnwie nie wyrazenia zgody na wyodrgbnienie w bud2ecie gminy Srodk6w stanowi4cych
fundusz solecki projekt uchwaly w sprawie wyraienia zgody na wyodrgbnienie w budiecie
ghiny Srcdkdw slanowiqcych fundusz solecki stal si? bezprzedtuiotowy, slanotei zalqczhik
do niniejszego protokolu.

A.l. 10
Podjgcie uchwaly w spruwie uniqay zalqczhikq nr 1do uchwa$ M XXV/176/08 Rady
Grniny KurJ,hiwka z dnia 18 grudnia 2008 r. w sprawie Gmituhej Strutegii Rozwiqxywania
Ptoblemdw Spolecznych na lota 2008-2018.

P. Przev,odniczqcy Racly Gniny S. Kot,/stj - nadmienil, 2e w zwi4zku z obszernosciq
przedlozonego materialLr ,,Gminna Slrategia Rozwiqzywania probiem6w Spolecznych na lata
2008-2018" pod obrady Rady Gminy Kuryl6wka dokument byl udostgpniony na stronie
internetowej www.gops.kurylorvka.pl oraz do wglqdu na stanowisku ds. Obslugi Rady Gminy
i na stanowiskri pracownika socjalnego GOPS.

Poni Dyrcktor GOPS w Kuryl'wce Alicja Kycla om6wila projekt uchwaiy.

Przewodniczqcy Rady Gminy p. S. Kotultki poddal pod glosowanie projekt
uchwaiy w sprawie zniany zal4cznlka ru I do uchwaly Nr XXV/176/08 Rady Gminy
Kuryl6wka z dnia 18 grudnia 2008 r. w sprawie Gminnej Stiategii Rozwiqzywania
Problem6w Spolecznych na iata 2008-2018 - ,,2a" glosowalo ll radnych.

Uchy,ala zostala przyjetd jednogloinie, jako - Ilchvrala Nr XXX/165D013 Rady Gmihy
Kuryldwka z dnia 12 marca 2013 r. w spra )ie zuiany xalqcT.nika nr 1 do uchwa$ Nr
XXV/176,/08 Rtrtly Gminy Kuryhiwka z dnia lB grudntu 200t r. w spmwie Gmiinnej
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Strategii Rozwiqzywania Problemtjw Spolecz J)ch na latd 2008-2018 stanowi zalqczhik do
niniej s z e go p r o t o ko I u.

Ad. 11
Potljgcie uehwa$ w sprawie powolanio Spdldzielni Socjdlnej ,,Rozwjj" tr Kuryhjh'ce.

Pan Wijt Gniny T. Halesiak - poinformowal, ze Rzeszowska Agencja Rozwoju
Regionalnego przedstawila projekt powolania Samorz4dowych Spdldzielni Socjalnych.

Powolanie sp6ldzielni musi byi w pa(nerstwie z innq gmina. Chcemy powolai tak4
sp6ldzielnie wspdlnie z Gminq Le2ajsk. Sp6ldzielnia ma liczyi 5 os6b dlugotrwale
bezrobot|rych. KorzySci z powolania Sp6ldzielni przyznanie dotacji w kwocie 20 000 zl na
jednq osobg, w sumie 100 000 zl, 80 000 zl gm Kuryl6wka, 20 000 zl gm Lezajsk.

Za kwotg 80 000 zl planujemy zakupii sprzgt tj.:
- samoch6d, ktdrym bEd4 dowo2one dzieci z JastrzEbca do szkoly,
- ciqgnik kosiarka ido odinie/ania.

Zalo2enie sp6ldzielni zwiqzane jest z pokonaniem du2ych trudnosci, fomalnych i
organizacyjnych. Pozostale osoby zajglyby sig opiek4 dzieci dojezdzaj4cych do naszych
szk6l. Na zatrudnienie tych 5 os6b na p6] roku lub na trzy miesiqce dostaniemy pieni4dze.
Do zlozenia i rozpatrzenia wniosku wymagana jest podjgta uchwala. Termin zlozenia
wniosku uDlvwa w dniu 14 marca br.

Pani Radna Z. Niemiec Dziekan zapytala, najakich zasadach bgdzie zatrudnienie,
jakie b9d4 kryteria brane pod u agg przy zatrudnieniu tych os6b i kto je bqdzie kierowal do
pracy?

Pani Alicjd Kycia Dyr. GOOPS w Kuryl6wce poinformowala, ze warunek pierwszy
osoba dlugotrwale bezrobotna zarejestrowana w PUP. Rekutacja jest opisana bardzo
szczeg6lowo w projekcie, ma by6 rekrutowane 30 os6b i w porozumieniu z PUP z po5r6d
nich wybrane 5 os6b. Podmiot, kt6ry organizLrje sp6ldzielnig pracy ma decyduj4cy glos.

Osoba dlugotrwale bezrobotna to osoba zarejestrowana w PUP na przestrzeni dw6ch
lat pzynajmniej 12 miesigcy zarejestrowana.

Pan Radny W. Borck zapt4al od kredy bgdzie realizowany ten projekt.

Pani Alicja Kyciu Dyr. GOOPS w Kuryldwce - po pozytywnej rekrutacji wniosku
Sp6ldzielnia rozpoozglaby swojq dzialalnoSi od I wl.zeSnia br.

Innych pytafi i uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodniczqcy Ridy Gminy p. S. Kotulski - poddal pod giosowanie projekt
uchwaly w sprawie powolania Sp6ldzielni Socjalnej ,.Rozw6j" w Kuryl6wce - ,"2a"
glosov,alo l1 radrych.

Uchwala zostala przyjgta .jednogloinie, jako Uchwala Nr X)X,/I66,t2013 Rady Cniry
Kutyliwka z dnia 12 marca 2013 r. w spruwie powolania Spdldzielni Socjalnej ,,Roztrdj"
h' Kurlldwce - stanovi zalqcznik do niniejszego protokolu.
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Ad. 12
Potljgcie uchwaly w sprawie ptzyslqpienia soleclwa Dqbrowica do Programu ,,Potlkaryacki
Program Odnowy Wsi na krtd 2011-2016".

Pan Wijt Gminy T. Halesiak poinformowal p. radnych, ze ZarzQd Wojew6dztwa
Podkarpackiego podj4l uchwatg w sprawie przyjgcia ,,Podkarpackiego Programu Odnowy
Wsi na lata 201 1-2016".
Do Urzgdu Gminy wplyngla informacja o mozliwoSci pzyst4pienia do programu.
Warunkiem przyst4pienia do omawianego programujest podjQcie uchwaly przez Radg Gminy
Kuryl6wka o przyst4pieniu do tegoz programu. Ternin zlozenia wniosku uplywa w dniu 24
marca br. Program dotyczy solectwa i zadan kulturowych, upigkszania wsi itp.
W zwi4zku z tym, ze gmin na terenie woj. podkalpackiego jest bardzo duzo (ok 1500
solectw), a Srodki linansowe sq ograniczone zadecydowano, aby z gminy wylonii jedno
solectuo. ktore bgdzie uczestr c/)a u prograntie.
Po zakwalifikowaniu wniosku, zostanie powolana grupa 10 -cio osobowa, kt6ra weZmie
udzial w warsztatach oraz szkoleniach. Z terenu gminy w)'typowano solectwo D4browica,
soltys spelnil wszystkie wymagania, aby Rada Gminy mogla podj4i przedmiotow4 uchwalg.
Dofinansowanie bgdzie po 50 % z budzetn panstwa i 50 % z funduszu soleckiego.

P',tai i uwag do proiektu uchwaly nie zgloszono.

Pan Przewodniczqcy Rady Gminy S. Kotulski poddal pod glosowanie projekt
uchwaly w sprawie przyst4pienid solectwa Dqbrcwica do Ptogtamu ,,Podkarpacki Program
Odnowy Wsi na lala 20ll-2016" ,;a" glosowalo 14 radnych.

Llchwala zc,'stala przyjeta jednoglolnie, jako Uchwala Nr )(XX/167/2013 Rady Gminy
Kuryldwka z lnia 12 marca 2013 t. re sprawie prcystqpienid solectttd Dqbrowica do
Progrumu ,,Podkarpacki Progruft Odnowy Wsi na latd 2011-2016" stanowi zalqcznik do
niniej szego ptolokotu.

Ad. 10
llolne wnioski

Pan l1/6jt Gniny T. Halesiak - udzielil odpowiedzi na wnioski zgloszone przez p.
radnych la sesji w dniu 20 lutego 2013 r.

1) Wniosek Radnego T. Lapka dotyczyl ile bylo umorzeri podatku w 2012 r. u os6b
fizycznych i prawrych?
Odp. umorzenia w podatku olrzymalo 21 osib, w lym 19 osdb.lizycznych
- umorzono podatek rolny osobom fzycznym na lauotg 2 671 zl
- utxorzotlo podatek od nieruchomoici osobom fzycznym na kwotg 2 250 zl
- umorzono podatek lelny osobomfzycznym na kwotg 104 zl
- umorzono podatek od lrodkdw ffansportowych na ku,otg 2 67ll zl

2) Wniosek Pana Radnego K. Lewkowicza dotyczyl przesun4i bramki zasilania
awaryjnego, tak aby w momencie braku pr4du z Le2ajska bylo zasilanie z s4siedniej
gminy dla szkoly i hydroforni.
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Odp. Wystosowano pistuo do Rejonu Enetgetycznego \a, LeZajsku, czekamy na
odpo )iedz v) tej spraylie.

3) Wniosek Pani Radnej Z. Nierniec - Dziekan dotyczyl - pro6by o wykaz pracownik6w,
kt6rzy zostali zatrudnieni w UG w 2012 r.
Odp. Pisemnie udzielono p. radnej odpov,iedzi. Pah Wijt poinformowal p. radnych, Ze
jedna osoba zostala zatrudnionct i iedna ̂,olniona w 2012 r

Po udzieleniu odpowiedzi na wnioski z poprzedniej sesji P. W6jt poinformowal, 2e
odbyl w UG spotkanie z p. Wicestarostq M. Kogutem i czlonkiem Zarz4du p. L. Czenczkiem
w sprawie dollnansowania dr6g powiatowych na terenie gminy tj. remont drogi powiatowej
1247 Brzyska Wola - Kolonia Polska wartoS6 zadania 500 tys, z czego 400 tys. to Srodki tzw.
powodzi6wki, dofinansowanie po 50 % z budzetu gminy 100 tys. zl. Pan W6jt wyraza zgodQ
na dofinansowanie.

Przedstawili druga propozycjg dalszego odcinka - \rTcenione na 500 tys. bez
dofinansowania Srodk6w zewtgtrznych udzial gminy to kwota 250 tys. zl. Na to zadanie w
bie2qcym roku w budzecie wg p. W6jta nie ma Srodk6w linansowych.

Starostwo zlozylo r6wniez wniosek na remont dfogi powiatowej Kolonia Polska -
Szegdy granica v,niosek jeszcze nie przeszedl.

Pan Rady S. Mazutek - zglosil, 2e droga powiatowa w Jastzgbcu przez ,,G6rg"
wymaga remontu jest nie przejezdna, w zlym stanie technicznym.

Pan Rcrdny W. Borek t\waza,2e osoba skladaj4ca deklaracjg na Smieci skladaj4 pod
odpowiedzialnoici4 karnq i nie powinna dorgczai zaSwiadczei o osobach niezamieszkalych.

Pan W6jt Gminy p. T. Halesiak termin skladnia deklaracji byl do 28 lutego br. Kazdy
mieszkaniem musi miei zawa a umowg.

Pan W6jt przedstawil ile os6b zlozylo deklaracje w stosunku do ilosci os6b zameldowanych
tj.

I ) D4browica zameldowanych 689 ilosi os6b na stale zadeklarowalo 451 os6b, okresowo
3l - w calosci 70,8%

2) O2anna zameldowanych 309 iloSi os6b na stale zadeklarowalo 184 os6b, okresowo 9
- w calo3ci 62,5%

3) W6lka Lamana zameldowanych 211 iloSi os6b na stale zadeklarowalo 145 os6b,
okesowo 13 w calo6ci 74,9%

4) Kuryl6wka zameldowanych 1720 ilosi os6b na stale zadeklarowalo 981 os6b,
okresowo 60 - w caloSci 60%

5) Kulno zaneldowanych 540 iloSi os6b na stale zadeklarowalo 272 os6b, okresowo 4l
- w calojci 5870

7)

JastrzQbiec - zameldowanych 278 iloi6 os6b
okesowo 13 w caloSci 71%
Sloboda zameldowanych 168 ilosi os6b na stale
12 - w caloicr 77Vo

na stale zadeklarowalo 185 os6b,

zadeklarowalo 117 os6b, okresowo

na stale zadeklarowalo 184 os6b,8) Kolonia Polska zameldowanych 268 ilodi os6b
okresowo 2 - w caloSci 697o
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9) Tarnawiec zameldowanych 246 ilosi os6b na stale
13-wqa loSc i69%

l0)Brzyska Wola zameldowanych 1408 ilo66 os6b
okresowo 69 w caloici'72,5ya

zadeklarowalo 157 os6b, okresowo

na stale zadeklarowalo 952 os6b,

['an Radny Z. Walilko - zwr1cil sig z proSb4 do p. W6jta, aby radca prawny przedstawil
na piSmie interyretacjg: ,jaka byla opinia komisji budzeru odnosnie projektu uchwaly budzetu
gminy Kuryldwka na 2013 r."

Proszg podai mi podstawg prawnq, na kt6rej nie chce pan udostgpnii budynku szkoly
w Kulnie z dniem I wrzeSnia.

Proszg o udzielenie odpowiedzi na powy2sze pltania pisemnie.

Pan W6it Cminf T. Halesiak chcA aby rada zadecydowal, ja mogg budynek juZ
przekazad. Ja nie widzg dziS mozliwoSci na prowadzenie szkoly przez stowarzlszenie.

Pan Przewodhiczqcy Rady Gminy S. Kolr1_rfti - poiDfomowal, 2e poprosi] p. Seketarza,
aby radca prawny wydal opinig prawnq czy komisja zaopiniowala projekt bud2etu gminy na
2013 r. czy tez nie-

Opinia zostala sporz4dzona i w materialach na najblizsz4 sesje zostanie p. radnym kopia
dostarczona. Nastgpnie p. Przewodniczqcy odczytat sentencje tej opinii.

Pani Radna Z. Niemiec Dziel.,an zapytala czy statucie gminy jest zapisane, 2e musi
byi opinia Komisji budzetu do projektu uchwaly budzetowej gminy czy nie?

Pan Przewodniczqcy Rady Gminy S. Kotulski uwaza, Ze gdyby nast4pilo naruszenie
przepis6w prawa to RIO zakwestionowalaby uchwalenje budzetu.

Jezeli opinia komis.ji bylaby negatywna to nie przeszkadza to w uchwaleniu budzetu.

Pani Radna Z. Niemiec - Dziekan uwa2a, 2e nie bylo zadnej opinii komisji bud2etu.

Pan Radny Z. ll/alilko , zapylal gdzie jest radca prawny, kt6ry powinien by6 na komisji i
na sesji, Gmina za to placi. Radcajest wtedy gdy p. W6jt go potrzebuje.

Pon Wdjt Gminy T. Hctlesiak radca prawny jest wtedy kiedy jest potrzebny i nie ma
obowi4zku uczestnictwa w kazdej sesji.

Na zebraniu wiejskie,m powiedzial. ,,Budynek szkoly jezeli chcecie to wam przekazE, na
powolanie szkoly nie wyrazam zgody."

Radny p. T. Lapka - zaproponowal p. W6jtowi, aby odnoinie oplat za odpady rodziny do
4 os6b placily stawk4 od osoby, a powy2ej 4 lub 5 os6b wprowadzid oplatg stal4.

Pan Wdjt Gmin! T. Halesiak adp. p. radnemu T. Lapka, Ze rozwa2y t4 propozlcjq.

Pan l(iceprzewoclniczqcy Rady Gminy Z. Pleskacz p. Wojcie w BIp od lutego
2012 r. nie ma uchwal RG i zarz4dzeri W6jta.

Pan Radny Z. Walilko - por6wnuj4c Blp Kuryl6wki z BIp potok G6rny jest
.,przepasa". W Gminie Potok G6my na stronie internetowej jest wszystko.
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Pan Roman Szalajko - odp. p. Radnemu Walilko, ze na sfonie BIP Gminy Kuryl6wka
s4 zamieszczone wszystkie dotychczas uchwalone pzez Radg Gminy uchwaly.
JesteSmy jedn4 z glin, kt6ra ma zamieszczone tego typu infomacje na biez4co.

Pan Radny D. Kusy - zapytal o drogg powiatow4 D4browica-Brzyska Wola jest w
fatalnym stanie oraz most \\ymaga remontu.

Pan W6jI Gminy T. Hqlesiak odp. p. hdnemu 2e zna ten problem, potrzeba remontu
jest, ale brak Srodk6w z program6w ru'ijnych. mo2emy dofinansowad, ale nie 50% koszt6w.

Innych wniosk6w i uwag nie zgloszono

Innych pyturt i uh,ag nie zgloszono.

Ad 16. Zamknigcie sesji.

W zwiqzku z wyczerpaniem porzqdku obrad P. Ptewodniczqcy Rady Gminy
S ,(otuls&l podziEkowal wszystkim zebftnym za Lldzial w sesji Rady Gminy, po czym zamkn4l
obrady XXX sesji Rady Gminy Kuryl6wka.

Sesja rczpoczda sie o godl, 1330, a xakoiczltla o godz. lfs.

Protokolant:

dl*t"
Agnieszka Kuczek

Przewodni

Rady Gminy
.7.

Kotulski
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